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Inzake: Voortgang overleg de Leuninaies I de Veiling en de WOS

Onze fractie bereiken berichten dat het overleg tussen de Leuningjes I de 
Veiling en de WOS niet vlotjes genoeg loopt. De Leuningjes I de Veiling 
gaat ervan uit dat het bedrag van circa C 600.000,-- "op de plank ligt" voor 
onder meer de renovatie van de kleine zaal. Renovatie zal er anders uit 
komen te zien als de WOS niet zou komen. Komt de WOS wel, dan zal er 
een structurele aanpassing moeten geschieden.

Voorts heeft het College blijkbaar een blauwdruk beloofd tijdens het 
gesprek van 26 maart 2019, maar die komt maar niet af. De vraag wordt 
gesteld wat die blauwdruk dan zou behelzen.

De Leuningjes I de Veiling gaat ervan uit dat sprake zal zijn van een 
huurverhouding tussen de Leuningjes I de Veiling (verhuurder) en de WOS 
(huurder) en dat daarnaast een samenwerkingsovereenkomst gesloten 
wordt tussen de Leuningjes I de Veiling en de WOS waarbij in hoofdlijnen 
de te maken afspraken worden vastgelegd. In geval van verhuizing van de 
WOS zal een aanzienlijk bedrag nodig zijn om het Leuningjesgebouw aan 
te passen (meer dan de voorziene C 600.000,--) en voorts zal de WOS een 
huurbedrag dienen te voldoen aan de Leuningjes.

Dit leidt tot de volgende vragen:
- Hoe ver is het College c.q. de wethouder met de mogelijke 

verhuizing van de WOS naar de Leuningjes?
- Klopt het dat de blauwdruk er nog niet is ondanks de toezegging in 

het gesprek van 26 maart 2019?
- Klopt het dat als de WOS niet zou komen een bedrag van 

C 600.000,-- nog beschikbaar is voor de renovatie van onder meer 
de kleine zaal?

- Is het College bereid om een bedrag te begroten voor het geval de 
WOS wel verhuist naar de Leuningjes en bestaat inzicht in de 
hoogte van dat bedrag?

- Heeft het College inmiddels duidelijkheid over de bestemming en 
eventueel het geldelijk belang bij het vrijkomen van de WOS- 
huisvesting in 's-Gravenzande?
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- De wethouder heeft aangegeven richting de partijen dat bij het 
vertrek van de WOS het gebouw voor Okidoki bestemd zal zijn. 
Klopt dat?

- Heeft de wethouder zelf een tijdspad voor ogen wanneer er 
duidelijkheid moet zijn over de verhuizing van de WOS?

- Waarom duurt een en ander zo lang en hoe kan het proces versneld 
worden?

- Wanneer wordt de claim van de Leuningjes geregeld inzake schade 
aan de inventaris (C 350.000,--). Van wie is de huidige inventaris?
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